
Zápis

Ze zasedání Komise životního prostředí a veřejného prostoru ze dne 6..9.2023, Brno-Líšeň, 
Jírova 2 od 17.00 hod.

Přítomni: Eva Svobodová, Josef Šiška, Naďa Jurčová, Ivona Horáčková, Christian Kopec, 
Janka Wasserbauerová , Tomáš Dojivá, Andrea Ondrůjová ( od 17.30, nehlasovala)

Omluveni: Lukáš Bružeňák

Hosté: Jan Skotal - 1. místostarosta, David Staněk,

Účastní se 7 členů, komise je usnášeníschopná.

1. Zahájení -  schůzi zahájila předsedkyně komise. Uvítala hosty -  referenta životního 
prostředí pana Staňka a členy komise.

2. Schválení programu zasedání.

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

3. Návrh změn v projektu systémové úpravy vegetace v MČ Líšeň

Pan Staněk informoval o připravovaných změnách v projektu úpravy vegetace MČ 

Brno- Líšeň. V červnu 2023 proběhla revize všech výsadeb realizovaných v rámci 

akce Systémová úprava vegetace v Brně-Líšni. Výsadby probíhaly ve dvou etapách 

v letech 2017 a 2018. Celkově bylo vysazeno 1 047 ks alejových stromů. Při revizi 

bylo zjištěno, že je potřeba nahradit 91 ks stromů, dalším 59ks je potřeba věnovat 

zvýšenou pozornost a dá se očekávat jejich výměna. Většina stromů uschla z důvodu 

nevhodného stanoviště, extrémně teplého počasí a malého množství srážek. 

Nejčastěji usychaly dub letní a buk lesní. Bylo doporučeno je nahradit za jiný druh, a 

to za javot mléč a javor klen. V některých lokalitách usychala i lípa srdčitá a stromový 

muchovník. Zde se doporučuje náhrada za lípu velkolistou. MČ Brno -Líšeň bude 

žádat Státní fond životního prostředí o výjimku a vysadit místo alejových stromů 

speciální druhy menší velikosti, např. dub a bříza.

Usnesení: Komise bere na vědomí informace o změně projektu „Systémová úprava 

vegetace pro MČ Brno-Líšeň“

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0



4. Nové středisko odpadu na Jedovnické 4

SAKO otevřelo nový sběrný dvůr, největší v ČR. Má sloužit občanům i podnikatelům. 

Cestu k SSO usnadňují informační cedule po obou směrech komunikace Jedovnická

Usnesení: komise bere na vědomí informaci o otevření střediska odpadu

SAKO na Jedovnické 4..

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

5. Dokončení opravy chodníků po výkopech Metrostavu v roce 2022

Dle informací pana Kůse z ÚMČ měly být chodníky po výkopech opraveny do konce 

srpna 2023. Bohužel frekventovaný chodník po výstupu z podchodu směrem 

k poliklinice Horníkova a ZŠ Horníkova opraven zatím nebyl.

Usnesení: komise bere na vědomí informaci o stavu oprav chodníků po výkopech

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

6. Otevření Orlovny po rekonstrukci

Byla dokončena rekonstrukce Orlovny, část A, která slouží SK Líšeň. Část B již byla 

zkolaudována v roce 2022. Slavnostní otevření proběhne za přítomnosti představitelů obce, 

zhotovitele, poskytovatelů dotací a SK Líšeň dne 13.9. 2023 od 16.00 hod.

Usnesení: komise bere na vědomí informaci o umístění o dokončení rekonstrukce Orlovny

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0



7. Rekonstrukce MŠ Michalova

Byla zahájena rekonstrukce MŠ Michalova, která bude trvat minimálně 1 rok. Stavba 

byla předána zhotoviteli v srpnu 2023. Provoz MŠ byl přesunut na Orlovnu do části 

B..

Usnesení: komise bere na vědomí informaci o rekonstrukci MŠ Michalova

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

8. Změny začátků schůzí KŽVP

Z důvodu účasti kompetentního úředníka ÚMČ Brno -  Líšeň navrhla předsedkyně

změnu začátků schůzí ve druhém pololetí 2023 z 18.00 na 17.00

Usnesení: komise souhlasí se změnou začátků schůzí komise ŽPVP na 17.00hod.

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

9. Diskuse,

Paní Wasserbauerová upozornila na problém s bezdomovci v okolí prodejny Albert a 

na ploše svěřené DPMB, kde se konají farmářské trhy. Častější pochůzky MP by byly 

vítány.

10. Závěr

Předsedkyně poděkovala všem zúčastněným za aktivní účast. Další zasedání komise 

se uskuteční podle plánu dne 4.října v 17.00hod.

Ing. Eva Svobodová

Předsedkyně komise

svobeva@atlas.cz,.tel. 605 228 262


